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ZAPISNIK 

24. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice, 

ki je bila v četrtek, 31. 3. 2022, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNE ČLANICE IN ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Gregor ČOP, Edina DŽAMASTAGIĆ, mag. Almin GORINJAC, Boris GRILC, Uroš LAKIĆ, Janez MARINČIČ, 
dr. Adis MEDIĆ, Tomaž Tom MENCINGER, Vlado MLINAREC, Maja OTOVIČ, Vera PINTAR, Marko 
PLEČNIK, Žiga PRETNAR, Maja RAZINGAR, Miha REBOLJ, Stanko SEDLAR, Marta SMODIŠ, Žarko 
ŠTRUMBL, Jernej UDIR, Veronika VIDMAR in Marko ZUPANČIČ 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI: Maja KRIŽNAR, Miha REZAR in Alma REKIĆ  
 
ODSOTNI ČLANI: Jure KRAŠOVEC, Iztok PERGAREC, Boštjan ŽIGON in dr. Borut STRAŽIŠAR 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje 
in prostor, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne zadeve, mag. Vera 
DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, Valentina ŠUMI – vodja Oddelka za finance, plan 
in analize, Ines DVORŠAK – svetovalka za odnose z javnostmi, Mojca LEVSTIK – svetovalka za Občinski 
svet, Gregor JARKOVIČ – vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, 
Kranjska Gora in Žirovnica, Maja OLIP - vodja pomoči na domu v Domu upokojencev dr. Franceta 
Bergelja Jesenice, Miha JANŠA - računovodja v Domu upokojencev dr. Franceta Bergelja Jesenice, 
Eldina ČOSATOVIĆ – namestnica direktorice Razvojne agencije Zgornje Gorenjske, Marko PANIĆ – 
načelnik Policijske postaje Jesenice, Simona ŠTRAVS – predsednica Nadzornega odbora Občine 
Jesenice, Mirjam NOČ – namestnica predsednice Nadzornega odbora Občine Jesenice in Uroš BUČAR 
– direktor JKP JEKO, d.o.o., Jesenice 
 
ZAPISNIK JE ZAPISALA:  
Mojca LEVSTIK 
 
Župan Blaž Račič je na začetku 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice pozdravil vse 
prisotne članice in člane Občinskega sveta Občine Jesenice. Opozoril jih je, da se seja snema. Povedal 
je, da je na seji v danem trenutku prisotnih 21 svetnic in svetnikov, kar pomeni, da je Občinski svet 
sklepčen ter kdo je bil, poleg svetnic in svetnikov, še vabljen na sejo. 
 
Uroš Lakić je povedal, da razširitve dnevnega reda ne more predlagati, ker ni pripravljenega 
ustreznega gradiva, ga pa kljub temu zanima, ali se bo pod zadnjo točko dnevnega reda obravnavala 
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tudi informacija o zboru občanov, da občani ne bodo dobili občutka, da se o tej temi noče 
razpravljati. 
 
Župan Blaž Račič je pojasnil, da je občinska uprava dolžno javnost in Občinski svet seznaniti z 
informacijo o zboru občanov, zato bo v okviru zadnje točke dnevnega reda predstavil stališče 
občinske uprave, podrobnejši argumenti bodo predstavljeni na spletni strani Občine Jesenice, o tem 
pa bodo obveščeni tako javnost, kot tudi mediji in civilna iniciativa. 
 
 
V skladu z 39. členom Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice je župan Blaž Račič 
predlagal, da se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1, predlog Odloka o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice, 
predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Jesenice – UPB1, predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
»Zavod za šport Jesenice« - UPB1 in predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in 
Žirovnica obravnavajo po skrajšanem postopku. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
513. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 20 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
514. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 19 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
515. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Jesenice – UPB1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 19 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
516. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport Jesenice« - UPB1 se 
obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
517. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan Blaž Račič je svetnike vprašal po morebitnih drugih predlogih za spremembo predlaganega 
dnevnega reda, a jih ni bilo, zato je v sprejem predlagal  
 
518. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
1. Potrditev besedila zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta občine Jesenice, ki je bila 3. 2. 2022 
2. Potrditev besedila zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, ki je potekala od 

3. 3. 2022 do 7. 3. 2022 
3. Predlog Zaključnega računa proračuna občine Jesenice za leto 2021 s poročilom o porabi splošne 

proračunske rezervacije in prerazporejanju proračunskih sredstev 
4. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2021 
5. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2021 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega komunalnega 

podjetja, d.o.o., Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 
7. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  
8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice -  SKRAJŠANI POSTOPEK  
9. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Glasbena šola Jesenice – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  
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10. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport Jesenice« - 
UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  

11. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata 
in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica – SKRAJŠANI POSTOPEK 

12. Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi za ustanovitev služnosti in izvedbe odkupa zemljišč za 
gradnjo mostu čez potok Jesenica na Žerjavcu na nepremičninah s parc. št. 527/98, 527/39, 
526/14, 526/32 vse k. o. 2637 Prihodi 

13. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
14. Predlog Stanovanjskega programa občine Jesenice za obdobje 2022 - 2027 – DRUGA 

OBRAVNAVA  
15. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2022 
16. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 1. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2022 
17. Predlog soglasja k spremembi cene socialno varstvene storitve pomoč na domu 
18. Predlog za imenovanje direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice 
19. Mnenje k imenovanju direktorja Ljudske univerze Jesenice  
20. Informacija o delu Policijske postaje Jesenice za leto 2021 
21. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in 

Žirovnica za leto 2021 
22. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2021 
23. Poročilo o izvrševanju Programa dela Razvojne agencije Zgornje Gorenjske s finančnim 

poročilom za leto 2021 
24. Poročilo Nadzornega odbora Občine Jesenice o opravljenem nadzoru investicije: Izgradnja 

komunalne infrastrukture v naselju Murova 
25. Poročilo Nadzornega odbora Občine Jesenice o opravljenem nadzoru nad področjem 

proračunske porabe 20: izvajanje programov socialnega varstva in cene zavodskega varstva 
26. Poročilo Nadzornega odbora Občine Jesenice o opravljenem nadzoru poslovanja javnega zavoda 

Ljudska univerza Jesenice 
27. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Jesenice v letu 2021 
28. Program dela Nadzornega odbora Občine Jesenice v letu 2022 
29. Informacija o Poslovnem načrtu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2022 
30. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  ZZAAPPIISSNNIIKKAA  2233..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  

33..  22..  22002222  

 
Župan Blaž Račič je v razpravo dal besedilo zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta Občine 
Jesenice, ki je bila 3. 2. 2022.  
 
Maja Otovič je povedala, da je na prejšnji seji v pobudi, ki jo je podala na predlog krajanov Koroške 
Bele, pomotoma navedla, da gre za 100 letnico rojstva Pavleta Zidarja. Gre namreč za 90 letnico, zato 
prosi, če se zapisnik v tem delu lahko popravi. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
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519. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV BESEDILA 
ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE JESENICE, KI JE BILA 3. 2. 2022 
 
Potrdi se besedilo zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, ki je bila 3. 2. 2022, z 
upoštevanjem popravka, ki ga je podala svetnica Maja Otovič. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  ZZAAPPIISSNNIIKKAA  33..  DDOOPPIISSNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  KKII  JJEE  

PPOOTTEEKKAALLAA  OODD  33..  33..  22002222  DDOO  77..  33..  22002222  

 
Župan Blaž Račič je v razpravo dal besedilo zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine 
Jesenice, ki je potekala od 3. 3. 2022 do 7. 3. 2022. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
520. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV BESEDILA 
ZAPISNIKA 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE JESENICE, KI JE POTEKALA OD 3. 3. 2022 
DO 7. 3. 2022 
 
Potrdi se besedilo zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, ki je potekala od 3. 3. 
2022 do 7. 3. 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAAKKLLJJUUČČNNEEGGAA  RRAAČČUUNNAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  

PPOORRAABBII  SSPPLLOOŠŠNNEE  PPRROORRAAČČUUNNSSKKEE  RREEZZEERRVVAACCIIJJEE  IINN  PPRREERRAAZZPPOORREEJJAANNJJUU  PPRROORRAAČČUUNNSSKKIIHH  SSRREEDDSSTTEEVV  

 
Uvodno obrazložitev je podala Valentina Šumi. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance, Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe, Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z 
nepremičninami in Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
V Zaključnem računu proračuna za leto 2021 je na 28. strani zapisano, da so bili prihodki iz naslova 
komunalnega prispevka realizirani v višini 626.881,39 EUR, od tega je bil za nov trgovski center v 
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Poslovni coni obračunan v višini 334.044,35 EUR, plačan pa je bil tudi za dozidavo objekta E v okviru 
Doma dr. Franceta Bergelja. Svetniško skupino SD zanima, kdo so bili poleg navedenega novega 
poslovnega centra v letu 2021 še plačniki komunalnega prispevka in v kakšni višini. 
V preteklih nekaj letih tega mandata je bilo na Jesenicah obnovljenih kar nekaj objektov, ki so bili 
opuščeni oz. nezasedeni, kot je npr. objekt Kemične čistilnice in pralnice Jesenice, stavba bivše 
Carinarnice Jesenice, stavba nekdanjega Kina Plavž oz. Samskega doma na Plavžu. Objekti so sedaj 
obnovljeni, urejeni in namenjeni bivanju. 
Prosijo za podatke, ali je bil za te objekte obračunan in plačan komunalni prispevek, kdaj in v kakšni 
višini. V primeru, da ga investitorjem v obnovo ni bilo potrebno obračunati in plačati, naj se navede, 
na podlagi katerega predpisa. Prosi za pisne odgovore. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Za stavbo sodišča je bilo plačanih 900 EUR komunalnega prispevka, ki ga je plačalo Ministrstvo za 
pravosodje, ker se od novega stanja odračuna obstoječe staro stanje komunalne opremljenosti. Za 
čistilnico komunalni prispevek ni bila plačan oz. je bil izračunan v višini 0 EUR, ker se novemu stanju 
obračuna obstoječa komunalna infrastruktura, poleg tega pa je tu upoštevan tudi nižji faktor za 
spremembo poslovnih prostorov v stanovanjske prostore. Za samski dom komunalni prispevek ni bil 
odmerjen, ker lastnik za ta objekt ni pridobival gradbenega dovoljenja.  
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
521. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG 
ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE JESENICE ZA LETO 2021 S POROČILOM O PORABI 
SPLOŠNE PRORAČUNSKE REZERVACIJE IN PRERAZPOREJANJU PRORAČUNSKIH SREDSTEV 
 
Sprejme se Zaključni račun proračuna občine Jesenice za leto 2021 s poročilom o porabi splošne 
proračunske rezervacije in prerazporejanju proračunskih sredstev. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance, Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe in Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje 
z nepremičninami. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
522. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O 
REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2021 
 
Sprejme se Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2021: 

- Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2021, 
- Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2021. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  SS  PPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance, Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe in Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje 
z nepremičninami. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Marko Zupančič: 
Ko bo sistem alarmiranja vzpostavljen, ga zanima, ali bo povezan samo z regijskim centrom za 
obveščanje, ali tudi z javnim zavodom GARS Jesenice. Zanima pa ga tudi, kje bodo nameščene nove 
sirene. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Alarmni sistem bo neposredno povezan tako s centrom za obveščanje, kot tudi z javnim zavodom 
GARS Jesenice. Glavnina siren bo postavljena na objektu PGD Koroška Bela. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
523. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O 
REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2021 
 
Sprejme se Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJEEKKOO,,  JJAAVVNNEEGGAA  

KKOOMMUUNNAALLNNEEGGAA  PPOODDJJEETTJJAA,,  DD..OO..OO..,,  JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance in 
Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe. 
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Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
524. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JEKO, JAVNEGA KOMUNALNEGA 
PODJETJA, D.O.O., JESENICE – DRUGA OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JEKO, javnega 
komunalnega podjetja, d.o.o., Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 19 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  --  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPRREEŽŽIIHHOOVVEEGGAA  VVOORRAANNCCAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB11  --  

SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK    

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
525. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO - IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPOOLLDDEETTAA  SSTTRRAAŽŽIIŠŠAARRJJAA  JJEESSEENNIICCEE  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  

PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
526. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA POLDETA STRAŽIŠARJA JESENICE - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  GGLLAASSBBEENNAA  ŠŠOOLLAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB11  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK    

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
527. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
GLASBENA ŠOLA JESENICE – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno - izobraževalnega 
zavoda Glasbena šola Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  »»ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  

JJEESSEENNIICCEE««  --  UUPPBB11  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK    

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance in 
Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Mag. Almin Gorinjac se je skladno z Zakonom o integriteti in preprečevanju korupcije izločil iz 
glasovanja pri tej točki dnevnega reda. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
528. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
DOPOLNITVI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA »ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE« - UPB1 - 
SKRAJŠANI POSTOPEK  
 
Sprejme se predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za šport 
Jesenice« - UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 19 
 ZA – 19 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

* * * 
 
Na podlagi 40. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice je župan Blaž Račič 
predlagal spremembo vrstnega reda obravnave posameznih točk. Predlagal je, da se točka 11 
obravnava, ko bo na seji prisoten vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, 
Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, ki je trenutno še na seji Občinskega sveta Občine Žirovnica. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
529. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Na podlagi 40. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice se spremeni vrstni red 
obravnavanih točk, tako, da se točka 11 – Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 
ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in 
Žirovnica obravnava, ko bo na seji Občinskega sveta Občine Jesenice prisoten vodja Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 19 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

* * * 
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TTOOČČKKAA  1111::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  UUGGOOTTOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEE  KKOORRIISSTTII  ZZAA  UUSSTTAANNOOVVIITTEEVV  SSLLUUŽŽNNOOSSTTII  IINN  IIZZVVEEDDBBEE  

OODDKKUUPPAA  ZZEEMMLLJJIIŠŠČČ  ZZAA  GGRRAADDNNJJOO  MMOOSSTTUU  ČČEEZZ  PPOOTTOOKK  JJEESSEENNIICCAA  NNAA  ŽŽEERRJJAAVVCCUU  NNAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNIINNAAHH  

SS  PPAARRCC..  ŠŠTT..  552277//9988,,  552277//3399,,  552266//1144,,  552266//3322  VVSSEE  KK..  OO..  22663377  PPRRIIHHOODDII  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance in 
Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Marko Zupančič: 
Sklep se nanaša samo na nov most, ki pa ne bo zgrajen v enem dnevu, zato bo za čas gradnje 
potrebno zagotoviti nek začasen dostop. Zanima ga, ali bodo za to potrebna še kakšna dodatna 
soglasja, ali je tudi to že zajeto v predstavljenem postopku. 
 
Marko Markelj: 
Pri izdelavi idejne zasnove je projektant obdelal dve varianti, in sicer varianto, da se nov most zgradi 
na lokaciji obstoječega ter varianto, da se dolvodno od obstoječega zgradi nov most. Za čas gradnje 
bo torej obstoječi most ostal kot dostopna cesta do Plavškega Rovta, po izgradnji novega mostu pa se 
bo ta most potem v celoti podrl.  
 
Janez Marinčič: 
Svetniška skupina Socialnih demokratov predlaga, da se ta projekt nekoliko pospeši, kajti v kolikor 
pride do kakršnekoli poškodbe starega mostu, bo to predstavljalo težavo za prebivalce Plavškega 
Rovta. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Razlog za poškodbe na mostu je predvsem vožnja pretežkih tovornjakov, ki so čez most prevažali zelo 
velike količine lesa. 
 
Župan Blaž Račič: 
Sklep o ugotovitvi javne koristi je predlagan ravno z namenom, da se postopki pospešijo, saj most na 
Žerjavcu predstavlja edini dostop do Plavškega Rovta. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
530. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG SKLEPA O 
UGOTOVITVI JAVNE KORISTI ZA USTANOVITEV SLUŽNOSTI IN IZVEDBE ODKUPA ZEMLJIŠČ ZA 
GRADNJO MOSTU ČEZ POTOK JESENICA NA ŽERJAVCU NA NEPREMIČNINAH S PARC. ŠT. 527/98, 
527/39, 526/14, 526/32 VSE K. O. 2637 PRIHODI 
 
Sprejme se predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi za izgradnjo mostu čez potok Jesenica na 
Žerjavcu na parc. št. 527/98, 527/39, 526/14, 526/32 vse k. o. 2637 Prihodi.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1122::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  PPRREENNEEHHAANNJJUU  SSTTAATTUUSSAA  GGRRAAJJEENNEEGGAA  JJAAVVNNEEGGAA  DDOOBBRRAA  LLOOKKAALLNNEEGGAA  PPOOMMEENNAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance in 
Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Marko Zupančič: 
Osnovna šola Koroška Bela je na Svet KS naslovila prošnjo, kje bi bilo možno dobiti kakšne površine, ki 
bi bile namenjene za reševanje prostorske stiske zaradi parkiranja. Zanima ga, če se sedaj sprejme 
sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra, ali to pomeni, da potem na tem območju ne bo 
možno urediti parkirišč. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Prenehanje statusa javnega dobra pomeni, da se v zemljiško knjigo kot lastnica zemljišča vpiše 
Občina Jesenice, ki s tem zemljiščem potem lahko tudi razpolaga. 
 
Jernej Udir: 
V preteklosti so bila v proračunu že zagotovljena sredstva za rušenje stare šole na Koroški Beli z 
namenom, da bi se na tem območju uredila parkirišča. Potem pa je ravno s strani ravnatelja prišla 
pobuda, da naj se ta šola ne podre, čeprav je ta stavba že prestara, da bi bila še lahko namenjena za 
družbeno uporabo. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
531. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG SKLEPA O 
PRENEHANJU STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA 
 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra nepremičninam z ID znaki: parcela 
2178 700/2, 700/3, 700/4, 700/5 in 700/6 ter z ID znakom: parcela 2178 410/2. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1133::  

PPRREEDDLLOOGG  SSTTAANNOOVVAANNJJSSKKEEGGAA  PPRROOGGRRAAMMAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002222  --  22002277  ––  DDRRUUGGAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA    

 
Uvodno obrazložitev sta podala mag. Valentina Gorišek in župan Blaž Račič. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance in Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor 
ter gospodarjenje z nepremičninami. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Jernej Udir: 
Zanima ga, ali ni bil vročevod na območju TVD Partizana pred kratkim obnovljen. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Bile so pobude, da se pod regionalno cesto R2 naredi podboj in se vročevod potegne do čistilnice, 
vendar to potem ni bilo realizirano. 
 
Veronika Vidmar: 
Za stanovanja, ki so po statistiki prazna, torej nihče ne plačuje stroškov komunalnih storitev, ipd. V 
kolikor se te storitve plačujejo, se iz teh podatkov lahko razbere, da ta stanovanja niso prazna. Na ta 
način bi se dalo pridobiti bolj realne podatke o številu praznih stanovanj. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Poskušalo se bo pridobiti in primerjati podatke od SURS-a in od dobaviteljev javnih dobrin 
(energentov in komunale). 
 
Župan Blaž Račič: 
Na državni ravni poteka razprava, s kakšnimi ukrepi spodbuditi lastnike stanovanj, da svoja 
stanovanja vključijo na trg. 
 
Marko Zupančič: 
Na strani 8 je tabela, v kateri so prikazani podatki o gostoti prebivalstva. Zanima ga, ali se gostota 
prebivalstva izračuna na ta način, da se število prebivalcev deli s katastrskimi občinami. 
Občina Jesenice ima stanovanje v večnamenskem objektu Turist. To stanovanje naj bi se sedaj 
spremenilo v poslovni prostor, zato ga zanima, ali je izražen interes po povečanju poslovnih površin. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Gostota prebivalcev se računa po posameznih naseljih, in sicer glede na površino posameznega 
naselja. 
Stanovanje v Turistu je bilo v preteklosti opredeljeno kot hišniško stanovanje. Hišniških stanovanj 
danes ni več in eno samo stanovanje v tako veliki stavbi niti ni smiselno. Potrebe so velike tako po 
stanovanjih, kot tudi po poslovnih prostorih, saj se večkrat pojavljajo interesenti za najem pisarn. V 
tem prostoru bi se dalo vzpostaviti najmanj dve pisarni, ni pa se še pristopilo k realizaciji, kajti za 
spremembo namembnosti je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje. 
 
Vera Pintar: 
Veseli jo, da je v Stanovanjski program vključena Hrušica 55/a. 
Obstaja zakon, ki predpisuje, da mora vsaka stavba na vhodu imeti zvonce, hišnik pa mora biti zaradi 
varnosti seznanjen, kdo lahko vstopa v posamezno stavbo. Ne razume, da se ne da pridobiti 
podatkov, ali so stanovanja prazna ali ne, ker mora biti zaradi varnosti na vsakem zvoncu napisan 
priimek, kdo je v posameznem stanovanju. 
 
Župan Blaž Račič: 
Lahko, da predpisi to določajo, vendar pa je potem od posameznikov odvisno, ali bodo te predpise 
tudi upoštevali. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Upravniki v večstanovanjskih stavbah morajo točno vedeti, katera stanovanja so zasedena in katera 
so prazna. 
Občina Jesenice je še vedno lastnica cca. 200 m2 poslovnih prostorov v stavbi Razvojnega centra 
Jesenice. Ti poslovni prostori bi se lahko namenili interesentom, ki te površine potrebujejo. 
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Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
532. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG 
STANOVANJSKEGA PROGRAMA OBČINE JESENICE ZA OBDOBJE 2022 - 2027 – DRUGA OBRAVNAVA  
 
Sprejme se predlog Stanovanjskega progama Občine Jesenice za obdobje 2022 - 2027 v drugi 
obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1144::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance, Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe in Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje 
z nepremičninami. 
 
V razpravi je sodeloval: 
 
Uroš Lakić: 
Podpira prodajo zemljišča v Španovem vrhu, kajti lastniki ne bodo vlagali in razvijali svoje dejavnosti, 
če bo zemljišče v občinski lasti. Glede na dejanske težave, ki se pojavljajo pri upravljanju smučišča, pa 
se lahko v bodoče zgodi, da ko bo Španov vrh v zasebni lasti, bo zemljišče tudi ograjeno. Španov vrh 
je najbolj obiskana turistična oz. pohodniška točka v občini Jesenice, zato si želi, da bi tudi domačini 
in lastniki zemljišč razumeli, da je razvoj turizma dober za celotno lokalno skupnost in tudi za lokalno 
prebivalstvo. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
533. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG NAČRTA 
RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 2. DOPOLNITEV NAČRTA RAZPOLAGANJA Z 
NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM V LASTI OBČINE JESENICE ZA LETO 2022 
 
Sprejme se 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice  za 
leto 2022, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2022.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 17 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1155::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  11..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance, Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe in Miha Rebolj – predsednik Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje 
z nepremičninami. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Uroš Lakić: 
Zanima ga, ali se v primeru, da se odkupi neko zemljišče, ki je pod hipoteko, na ta način prevzame 
tudi odgovornost oz. ali se te zadeve predhodno preverijo. Zanima ga tudi, ali na zemljiščih za banko 
res ni vpisanih nobenih hipotek. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Zemljišč, na katerih je vpisana hipoteka, Občina Jesenice ne kupuje, saj tudi zakon tega ne dovoljuje. 
V primeru, da se kupi nepremičnino, ki je obremenjena s hipoteko, se potem odgovarja tudi za 
dolgove. 
 
Vlado Mlinarec: 
Pred časom so bili načrti, da naj bi se na zemljišču za banko gradila stolpnica, vendar je bilo potem 
ugotovljeno, da zemljišče ni ustrezno, ker se pogreza in se je to gradnjo opustilo. Sedaj se načrtuje na 
tem zemljišču gradnja garažne hiše, zato ga zanima, ali se je preverilo, ali je to zemljišče sploh 
ustrezno za kakršnokoli gradnjo težkih objektov.  
 
Župan Blaž Račič: 
Z nakupom tega zemljišča se zaključuje lastništvo na tem območju, saj je Občina že lastnica dela 
parkirišča za banko. Je pa vsekakor potrebno predhodno preveriti vse, na kar je bilo v razpravi 
opozorjeno. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
534. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG NAČRTA 
RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 1. DOPOLNITEV NAČRTA PRIDOBIVANJA 
NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA V LAST OBČINE JESENICE ZA LETO 2022 
 
Sprejme se 1. dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za 
leto 2022, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2022, s 
tem, da se v Načrt pridobivanja pod zap. št. 52 dodatno vključi zemljišče s parc. št. 353/1 k. o. 2175 
Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1166::  

PPRREEDDLLOOGG  SSOOGGLLAASSJJAA  KK  SSPPRREEMMEEMMBBII  CCEENNEE  SSOOCCIIAALLNNOO  VVAARRSSTTVVEENNEE  SSTTOORRIITTVVEE  PPOOMMOOČČ  NNAA  DDOOMMUU  

 
Uvodno obrazložitev sta podali Petra Dečman in Maja Olip. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance in Vlado Mlinarec – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Uroš Lakić: 
Povsod so težave s pomanjkanjem kadra. V konkretnem primeru bi se bilo verjetno smiselno povezati 
s Srednjo šolo Jesenice, kjer bi predstavili ta poklic in to bi bilo potem dolgoročno lahko pozitivno za 
obe strani. Po eni strani bi bila to spodbuda za dijake, da se odločijo za to srednjo šolo, po drugi strani 
pa bi se zagotavljal zadosten kader za izvajanje teh storitev. 
 
Marko Zupančič: 
Mladim bi že ob zaključku osnovne šole morali predstaviti te poklice, saj se takrat odločajo, kje bodo 
nadaljevali šolanje. 
V gradivu je navedena ekonomska cena, zanima pa ga, kako je ta cena sestavljena oz. izračunana. 
 
Miha Janša: 
Cena je sestavljena iz vseh stroškov, ki so potrebni, da se ta storitev opravi. Čez 80 % teh stroškov 
predstavljajo neposredni stroški dela (plače in povračila stroškov), zraven pa so potem vključeni tudi 
stroški goriva, amortizacija vozil, delovna obleka, čistila, ipd. 
 
Vera Pintar: 
Vsi uporabniki plačajo enako ceno, čeprav vsi niso na enaki socialni ravni. Zanima jo, ali se kaj 
razmišlja o tem, da bi uporabniki plačevali ceno po neki diferencialni lestvici. 
Zanima jo, kakšne profile delavcev se potrebuje za izvajanje teh storitev. 
 
Maja Olip: 
Sodelovanje s srednjimi šolami že poteka, najbolj pa pridejo v poštev poklicne srednje šole z 
izobraževanjem za poklic bolničar – negovalec. 
Pogoj za delovno mesto je osnovna šola, potem pa se zaposlenim lahko zagotovi, da se izobrazijo za 
socialno oskrbovalko. Ta naziv se pridobi z nacionalno poklicno kvalifikacijo, ki jo izvajajo ljudske 
univerze. Predvsem pa morajo biti to srčni in zanesljivi ljudje. 
Izhodiščni plačni razred socialnih oskrbovalk je 23. plačni razred, kar pomeni, da ne dosegajo niti 
minimalne plače.  
Za plačevanje po neki lestvici bi se moralo odločiti ministrstvo in potem izvajalcem dati pristojnost, 
da bi lahko to izvajali. Cena je res enaka za vse uporabnike, se pa ob vsakem obisku na domu 
uporabnike seznani, da imajo glede na njihove prihodke možnost oprostitve plačila. Res je, da redko 
kdo doseže ta cenzus, ker so stroški pomoči na domu za uporabnike relativno nizki. Se pa pri centru 
za socialno delo lahko zaprosi za oprostitev plačila, potem center na podlagi njihovih evidenc izda 
odločbo, izvajalec pomoči na domu pa potem lokalni skupnosti sporoči, kakšna je nova cena za 
posameznega uporabnika. 
 
Edina Džamastagić: 
Posamezniki, ki potrebujejo pomoč in postrežbo lahko tudi pri pokojninskem zavodu podajo predlog 
za oceno. Če invalidska komisija potrdi, da so upravičeni do tega dodatka, si lahko pomagajo tudi na 
ta način.  
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Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
535. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG SOGLASJA 
K SPREMEMBI CENE SOCIALNO VARSTVENE STORITVE POMOČ NA DOMU 
 
1. Občinski svet Občine Jesenice daje soglasje k cenam in subvenciji k ceni storitve pomoč na domu: 

Cena storitve pomoč na domu Ekonomska cena  
v €/uro 

Prispevek občine  
v €/uro 

Cena za uporabnike v 
€/uro 

Delovni dnevi  21,54 17,56 3,98 

Nedelja 28,26 22,97 5,29 

Prazniki in dela prosti dnevi 30,50 24,77 5,73 

 
2. Občinski svet Občine Jesenice daje soglasje k cenam rezervacije storitve pomoč na domu: 

 80 % cene ure 
pomoči na domu 

v €/uro 

Cena obračuna 
rezervacije za Občino 

Jesenice  
v €/uro 

Cena obračuna 
rezervacije za 
uporabnike v 

€/uro 

Cena za obračun rezervacije storitve 
pomoč družini na domu 

17,23 14,05 3,18 

 
3. Cene stopijo v veljavo 1. 4. 2022.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 19 
 ZA – 19 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1177::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  DDIIRREEKKTTOORRJJAA  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Vera Pintar – 
predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Mag. Almin Gorinjac se je skladno z Zakonom o integriteti in preprečevanju korupcije izločil iz 
razprave in glasovanja pri tej točki dnevnega reda. 
 
V razpravi je sodeloval: 
 
Uroš Lakić: 
Veseli ga, da se je mag. Almin Gorinjac odločil za še en mandat, saj je v sedanjem mandatu pokazal, 
da zna delati in da zmore. Tudi iz njegovega programa izhaja, da bo z začetim delom nadaljeval, ni pa 
nobenega dvoma, da ne bi delal dobro. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
536. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ZA 
IMENOVANJE DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE 
 
Za direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice se za mandatno obdobje 5 let imenuje mag. 
Almina Gorinjaca, roj. 25. 8. 1971, stanujočega na Jesenicah, Delavska ulica 1.  
 



24. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 31. 3. 2022  18/37 

Mag. Almin Gorinjac funkcijo direktorja nastopi s 1. 6. 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 18 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1188::  

MMNNEENNJJEE  KK  IIMMEENNOOVVAANNJJUU  DDIIRREEKKTTOORRJJAA  LLJJUUDDSSKKEE  UUNNIIVVEERRZZEE  JJEESSEENNIICCEE    

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Vera Pintar – 
predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
537. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: MNENJE K 
IMENOVANJU DIREKTORJA LJUDSKE UNIVERZE JESENICE  
 
Občinski svet Občine Jesenice daje pozitivno mnenje k imenovanju Polone Knific, roj. 12. 4. 1977, 
stanujoče na naslovu Jelovška cesta 39, Bled za direktorico Ljudske univerze Jesenice za mandatno 
obdobje 2022 – 2027. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 17 
 PROTI- 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

* * * 
 
Na podlagi 40. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice je župan Blaž Račič 
predlagal spremembo vrstnega reda obravnave posameznih točk. Predlagal je, da se točke 20, 21 in 
22 obravnavajo, ko bosta na seji prisotna vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin 
Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica ter načelnik Policijske postaje Jesenice, ki sta trenutno še 
na seji Občinskega sveta Občine Žirovnica. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič predlagal 
 
538. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Na podlagi 40. člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice se spremeni vrstni red 
obravnavanih točk, tako, da se točke 20, 21 in 22 obravnavajo, ko bosta na seji Občinskega sveta 
Občine Jesenice prisotna vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, 
Kranjska Gora in Žirovnica in načelnik Policijske postaje Jesenice.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 19 
 ZA – 18 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 

* * * 
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TTOOČČKKAA  1199::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVRRŠŠEEVVAANNJJUU  PPRROOGGRRAAMMAA  DDEELLAA  RRAAZZVVOOJJNNEE  AAGGEENNCCIIJJEE  ZZGGOORRNNJJEE  GGOORREENNJJSSKKEE  SS  

FFIINNAANNČČNNIIMM  PPOORROOČČIILLOOMM  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev sta podali mag. Vera Djurić Drozdek in Eldina Čosatović. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance in Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
V zvezi s turizmom se bo pojavila težava zaradi zaprtja mostu v Vintgarju. Most je sicer v lasti 
Energetike, vendar bo potrebno najti nek skupen dogovor, saj bo sicer to zelo vplivalo tudi na turizem 
v občini Jesenice. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Most je že dobri dve leti v relativno slabem stanju. V tem času se je poskušalo apelirati na Energetiko, 
ki je lastnica tega mostu, da bi pristopila k njegovi sanaciji, saj ga tudi sami vsak dan uporabljajo. Za 
svoje logistične potrebe ta most uporablja TD Gorje, čezenj pa gre tudi veliko obiskovalcev soteske 
Vintgar. 
Pred enim mesecem je bila na sestanku z lastniki zemljišč ponovno predstavljena problematika tega 
mostu, vendar je bil odgovor predstavnice Energetike, da zaenkrat še nimajo namena pristopiti k 
sanaciji mostu. Pretekli teden je Energetika potem posredovala dopis, da so most zaprli, TD Gorje pa 
je že zaprosilo za sestanek, na katerem se bodo te zadeve poskušale urediti še pred začetkom 
turistične sezone.  
 
Uroš Lakić: 
Po neuradnih informacijah naj bi bilo TD Gorje pripravljeno pomagati pri sanaciji tega mostu. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Most ni v občinski lasti, zato Občina Jesenice ne more sofinancirati te sanacije, lahko pa pomaga pri 
dogovorih. TD Gorje se je ponudilo, da za obnovo mostu lahko zagotovi material, vendar je bilo za 
Energetiko to očitno premalo. 
 
Žarko Štrumbl: 
V gradivu je navedeno, da so bila izvedena začetna dela pri obnovi Zoisovega parka. Zanima ga, s 
katerimi deli se bo nadaljevalo v letošnjem letu. 
Zanima ga, koliko udeležencev in kdo se je udeleževal usposabljanj in ZOOM konferenc, ki jih je 
organiziral RAGOR. 
 
Eldina Čosatović: 
Usposabljanj so se udeleževali vsi zaposleni, odvisno od tega, na katero področje dela se je 
posamezno usposabljanje nanašalo. 
Pri usposabljanjih, ki jih izvaja RAGOR, pa so se zaradi ukrepov za zajezitev korona virusa izvajale 
delavnice preko ZOOM-a. Letno je bilo izvedeno okoli 300 delavnic, saj je za posamezen projekt letno 
izvedeno tudi do 10 delavnic. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Že pred leti je bila narejena ocena stroškov za celovito obnovo Zoisovega parka, ki je znašala okoli 
250.000 EUR. Glede Na vse podražitve bi bila ocena stroškov danes verjetno še višja, zato je bila 
sprejeta odločitev , da se k obnovi Zoisovega parka pristopi fazno. 
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V prvi fazi sta bila v lanskem letu narejena inventarizacija območja in popis del. V letošnjem letu je 
načrtovana pridobitev soglasij od vseh inštitucij, ki imajo nadzor nad tem območje. Gre namreč za 
naravno vrednoto državnega pomena, kar pomeni, da je to območje izredno zavarovano. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Most v soteski Vintgar je v lasti Energetike, ki ta most nujno potrebuje za dostop do njihove hidro 
centrale. Lastnik je dolžan most urediti, je pa vsekakor potrebno pristopiti k dogovorom, da se stanje 
čim prej uredi. 
 
Veronika Vidmar: 
Zanima jo, ali je zaradi zaprtja mostu ogroženo odprtje soteske Vintgar za obisk turistov. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Odprtje soteske zaradi zaprtja mostu ni ogroženo, ker je bil že v lanskem letu za obisk soteske uveden 
enosmerni promet. Je pa na ta način otežkočen dostop za obiskovalce, ki ne gredo skozi sotesko, 
ampak si iz smeri Jesenic želijo ogledati samo slap. Najbolj neugodno je zaprtje mostu za TD Gorje, saj 
je ta most za njih predstavljal dostopno pot za dostavo. 
 
Marko Zupančič: 
V Zoisovem parku so bile odstranjene poškodovane hišice, ki so predstavljale nevarnost. Iz jezerc so 
bile odstranjene veje dreves, opravljen pa je bil tudi popis dreves, da se bodo v letošnjem letu lahko 
namestile nove označevalne tablice. Izvedeno pa je bilo v lanskem letu tudi osnovno čiščenje parka. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Vsa navedena dela so bila v lanskem letu izvedena, za kar gre zahvala predvsem domačinom iz PGD 
Javorniški Rovt.  
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
539. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O 
IZVRŠEVANJU PROGRAMA DELA RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE GORENJSKE S FINANČNIM 
POROČILOM ZA LETO 2021 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom o delu Razvojne Agencije Zgornje Gorenjske 
za leto 2021 s finančnim poročilom. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 18 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
540. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O 
IZVRŠEVANJU PROGRAMA DELA RAZVOJNE AGENCIJE ZGORNJE GORENJSKE S FINANČNIM 
POROČILOM ZA LETO 2021 
 
Občinski svet Občine Jesenice soglaša z uporabo presežka prihodkov nad odhodki za leto 2021 za 
izvajanje in razvoj dejavnosti Razvojne agencije Zgornje Gorenjske. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 17 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  2200::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  MMEEDDOOBBČČIINNSSKKEEGGAA  

IINNŠŠPPEEKKTTOORRAATTAA  IINN  RREEDDAARRSSTTVVAA  OOBBČČIINN  JJEESSEENNIICCEE,,  GGOORRJJEE,,  KKRRAANNJJSSKKAA  GGOORRAA  IINN  ŽŽIIRROOVVNNIICCAA  --  

SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK    

 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Veronika Vidmar – 
predsednica Statutarno pravne komisije in Boris Grilc – predsednik Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Marko Zupančič: 
Zanima ga, ali se sprememba Odloka predlaga predvsem iz razloga, ker so v Kranjski Gori uvedli 
dodatna plačljiva parkirna mesta in je sedaj potreba po prisotnosti redarjev toliko večja. Zanima pa ga 
tudi, ali bodo redarji v Kranjski Gori imeli tudi kakšen objekt za svoje delovanje, ali bo to še naprej vse 
potekalo iz Jesenic. 
 
Gregor Jarkovič: 
Osnovni razlog je ta, da so v Kranjski Gori sedaj vsa javna parkirišča plačljiva, zato so tudi želeli imeti 
bolj intenziven nadzor nad plačevanjem. Ker bistveno povečanje kadra na skupni občinski upravi ni 
smiselno, so v okviru Občine oz. Komunale zaposlili svoje nadzornike parkirišč, da redarstvo ne bi bilo 
obremenjeno izključno z nadzorom nad plačevanjem parkirnine. 
Zaradi večje prisotnosti redarjev je tudi dogovorjeno, da se na območju občine Kranjska Gora 
vzpostavi pisarna za redarje. Še vedno pa sedež ostaja na območju občine Jesenice. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
541. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN 
REDARSTVA OBČIN JESENICE, GORJE, KRANJSKA GORA IN ŽIROVNICA - SKRAJŠANI POSTOPEK  
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi medobčinskega 
inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 19 
 ZA – 19 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2211::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  DDEELLUU  PPOOLLIICCIIJJSSKKEE  PPOOSSTTAAJJEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Panić. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Vera Pintar: 
Iz poročila je razbrati, da je v letu 2021 kriminaliteta upadala, se je pa povečalo družinsko nasilje. 
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Policisti bi morali bolj sodelovati s posameznimi krajevnimi skupnostmi, ki so najbolj seznanjene, kje 
so tiste kritične točke, kjer so dogaja največ kriminala in vandalizma. 
V Spominskem parku na Plavžu se dnevno zbirajo mladoletniki, ki povzročajo škodo. Predvsem v 
popoldanskih urah bi bilo na tem območju potrebno poostriti nadzor s strani policistov.  
 
Marko Panić: 
Strinja se z razpravo, da je potrebno sodelovanje s krajevnimi skupnostmi, zato se bo to sodelovanje 
še okrepilo.  
Nekaj storilcev so v Spominskem parku na Plavžu že odkrili, se bo pa glede na posredovane 
informacije, nadzor policistov na tem območju še okrepil. 
 
Marko Zupančič: 
Policistom se zahvaljuje za uspešno sodelovanje pri lanskoletnem projektu »Med narcise z busom«.  
Zanima ga, kako policisti izvajajo nadzor nad nedovoljenim prehodom zelene meje. 
 
Marko Panić: 
Nadzor zelene meje se ves čas izvaja, pravilom pa ga izvajajo vodje posameznih policijskih okolišev. 
Ta nadzor se najbolj intenzivno izvaja v obdobjih, ko se pričakujejo neke zgostitve ljudi, tako da se 
kontrolira tudi vozila, ki so parkirana na izhodiščnih točkah za obisk hribov. 
 
Marta Smodiš: 
Na Hrušici na križišču, ki predstavlja izvoz iz avtoceste, velikokrat prihaja do izsiljevanja prednosti. Na 
tem križišču večkrat pride tudi do prometne nesreče, zato bi mogoče morali to križišče nekoliko 
drugače označiti. 
 
Marko Panić: 
Na križišču na Hrušici se izvaja čim večja pretočnost prometa. To križišče naj bi bilo urejeno po nekih 
standardih, ki so predpisani za državne ceste. Z vidika prometnih nesreč to križišče bistveno ne 
izstopa, se pa dogajajo izsiljevanja prednosti, na katere je večkrat opozorjeno. Ob pričakovanih večjih 
zgostitvah prometa (vikendi, prireditve, ipd.) se na tem križišču promet ureja tudi s fizično 
prisotnostjo policistov. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Na Hrušici bi moralo biti pri izvozu iz avtoceste zgrajeno krožišče, saj vozniki, ki pripeljejo iz avtoceste, 
smatrajo, da so na prednostni cesti. 
V preteklosti so krajevne skupnosti z rajonskimi policisti zelo dobro sodelovale. Gre za pomembno 
povezavo, ki je dobra tako za policijo, kot tudi za krajevno skupnost. 
Policijsko postajo bi morali vrniti nazaj v mesto. Lokacija za policijsko postajo v mestu se je večkrat 
ponudila, vendar na strani države ni bilo nekega pravega interesa, da bo to pobudo tudi realizirali. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
542. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: INFORMACIJA O 
DELU POLICIJSKE POSTAJE JESENICE ZA LETO 2021 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil z Informacijo o delu Policijske postaje Jesenice za leto 
2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 18 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 



24. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 31. 3. 2022  23/37 

TTOOČČKKAA  2222::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  DDEELLUU  MMEEDDOOBBČČIINNSSKKEEGGAA  IINNŠŠPPEEKKTTOORRAATTAA  IINN  RREEDDAARRSSTTVVAA  OOBBČČIINN  JJEESSEENNIICCEE,,  GGOORRJJEE,,  

KKRRAANNJJSSKKAA  GGOORRAA  IINN  ŽŽIIRROOVVNNIICCAA  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Adis Medić: 
Iz poročila je razvidno, da je bilo v lanskem letu zaznanih več prekrškov, ker je bilo izvedenih tudi več 
akcij. Moti ga to, da Občina ne naredi več za umirjanje prometa. Kjer je iz poročila razvidno, da je tudi 
inšpektorat ugotovil, da tudi izrečene globe ne pripomorejo k umirjanju prometa, bi lahko Občina na 
drug način pristopila k reševanju te problematike z nekimi tehničnimi rešitvami, kot so npr. ležeči 
policaji, opozorilne table, ipd. Na državnih cestah je to verjetno težje izvesti, na lokalnih cestah pa 
fizična omejitev hitrosti ne predstavlja nekih velikih finančnih vložkov. 
 
Župan Blaž Račič: 
Težava je tudi v kršiteljih, saj bi bilo kršitev manj, če bi se ljudje bolj držali predpisov. 
 
Dr. Adis Medić: 
Ne more se teh težav sedaj prelagati na kršitelje, ampak jih je potrebno reševati. Če inšpektorat 
ugotavlja kršitve in če plačilni nalogi ne pomagajo, potem je potrebno poiskati druge rešitve. 
 
Gregor Jarkovič: 
Krajevne skupnosti in občani najbolj poznajo, na katerih odsekih se pojavljajo težave, zato je v vseh 
teh primerih najbolje, da se obrnejo neposredno na Medobčinski inšpektorat in redarstvo, ki bo 
zadeve pregledal iz svoje pristojnosti in po potrebi v reševanje vključil tudi policiste in druge službe. 
 
Marko Zupančič: 
Inšpektorjem in redarjem se ravno tako zahvaljuje za sodelovanje v mesecu maju. 
Omenjeno je bilo, da se v Javorniškem Rovtu in v Planini pod Golico pojavljajo primeri nedovoljenega 
parkiranja. Zanima ga, ali se ti primeri pojavljajo samo v mesecu maju, ko cvetijo narcise, ali se ti 
primeri pojavljajo preko celega leta. 
S strani krajanov Javorniškega Rovta je bil opozorjen, da se pojavlja težava zaradi kolesarjev, ki z 
veliko hitrostjo vozijo po cesti navzdol. Predlaga, da se izvedejo neke preventivne aktivnosti, da ne bo 
prišlo do kakšne hujše prometne nesreče. 
 
Gregor Jarkovič: 
Nedovoljeno parkiranje se ne pojavlja preko celega leta, ampak je povezano predvsem z množičnimi 
obiski v času cvetenja narcis. 
Opozorilo glede kolesarjev je na mestu, saj se ta problematika izrazito pojavlja tudi v mestu, zato se 
temu področju skupaj s policisti daje vedno več poudarka v okviru nadzorov in preventivnih 
aktivnosti.  
 
Tomaž Tom Mencinger: 
V poletnih mesecih se zopet lahko pričakuje velike prometne zastoje. Potrebno bi bilo urediti krožišče 
na Slovenskem Javorniku in dostop do halde, kajti od halde naprej je obvezna cesta že urejena. V tem 
delu je urejene 90 % trase, zato je potrebno aktivirati DARS, DRSI, lokalno skupnost in lastnike 
zemljišč na tem območju, da se te zadeve čim prej uredijo.  
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Gregor Jarkovič: 
Problem je v kapaciteti prometa, saj predor Karavanke na uro sprejme okoli 1000 vozil. Glede na 
izkušnje iz preteklega leta, se je v letošnjem letu skupaj z vodstvom Občine aktivno pristopilo k 
organizaciji sestankov. Na te sestanke se je povabilo vse deležnike, Ministrstvo za infrastrukturo pa se 
je tudi zaprosilo, da izdela nek urgentni plan obvozov, ki bodo razporejali prometne pritiske po vseh 
razpoložljivih cestah. Pričakuje se namreč, da bodo v letošnjem letu prometni tokovi zelo podobni, 
kot so bili v lanskem letu. 
 
Župan Blaž Račič: 
Na glavni cesti lokalna skupnost nima pristojnosti za urejanje prometa, se bo pa poskušalo v največji 
možni meri lokalne ceste nameniti lokalnemu prebivalstvu. 
 
Boris Grilc: 
Res je, da so bili obremenjeni tudi drugi mejni prehodi, vendar kljub temu meni, da je potrebno 
vztrajati in že na avtocesti preusmerjati promet na mejni prehod Ljubelj. Za ostale voznike, ki gredo 
na mejni prehod Rateče in Korensko sedlo pa je potrebno zagotoviti, da se potem ti vozniki ne 
morejo vračati nazaj.  
 
Župan Blaž Račič: 
Proti policistom, ki so v lanskem letu zapirali izvoz iz avtoceste na Lipcah, so vozniki sprožili kar nekaj 
pritožb in pravnih postopkov, češ da jim je bila kršena pravica do svobodne volje, kje se bodo peljali. 
 
Janez Marinčič: 
Ljudje, ki se vračajo domov, so utrujeni in naveličani čakanja, zmanjkuje jim vode, v avtu imajo 
majhne otroke, ipd. DARS je v lanskem letu zelo pozno pristopil k aktivnostim, da se je tem ljudem 
zagotovila vsaj voda. 
 
Marta Smodiš: 
Pohvalila bi nadzor, ki se redno izvaja nad parkiranjem na parkiriščih za invalide. 
Daje pobudo, da tudi inšpektorji in redarji vsaj enkrat letno obiščejo krajevne skupnosti in se 
seznanijo s problematiko, ki je na območju posamezne krajevne skupnosti najbolj aktualna. 
 
Edina Džamastagić: 
Zanima jo, ali je bil s strani države kakšen pozitiven odziv, da bodo poskušali urediti stanje v času 
poletnih prometnih zastojev. 
 
Gregor Jarkovič: 
Na Ministrstvo je bila posredovan pobuda, s katero se je želelo večplastno predstaviti težavo. 
Predlagano je bilo, da bi zaradi obvladovanja prometa v občini Jesenice imeli možnost vpliva na 
določene preusmeritve na manj obremenjene mejne prehode tudi na drugih lokacijah. Žal je država 
zaenkrat popolnoma neodzivna za vse te pobude. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
543. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O DELU 
MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA OBČIN JESENICE, GORJE, KRANJSKA GORA IN 
ŽIROVNICA ZA LETO 2021 
 
Sprejme se Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska 
Gora in Žirovnica za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 18 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  2233::  

OOCCEENNAA  IIZZVVAAJJAANNJJAA  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  PPRROOGGRRAAMMAA  VVAARRNNOOSSTTII  VV  LLEETTUU  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Marta Smodiš: 
Pri Splošni bolnišnici Jesenice velikokrat čez prehod za pešce hodijo starejši in invalidi, interval zelene 
luči za pešce pa je zelo kratek. Zanima jo, ali se to lahko uredi, da bi za pešce dalj časa na semaforju 
gorela zelena luč. 
 
Gregor Jarkovič: 
Zaposleni iz bolnice so posredovali ravno nasproten predlog, in sicer, da naj se ti intervali zmanjšajo, 
ker vozniki predolgo čakajo pri rdeči luči. Imajo pa v vsakem primeru prednost šibkejši udeleženci v 
prometu, tako da se bo ta pobuda preučila. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
544. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: OCENA IZVAJANJA 
OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI V LETU 2021 
 
Sprejme se Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2021, z njo pa se seznani 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, občinsko 
upravo Občine Jesenice in Policijsko postajo Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 18 
 ZA – 18 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2244::  

PPOORROOČČIILLOO  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  OO  OOPPRRAAVVLLJJEENNEEMM  NNAADDZZOORRUU  IINNVVEESSTTIICCIIJJEE::  

IIZZGGRRAADDNNJJAA  KKOOMMUUNNAALLNNEE  IINNFFRRAASSTTRRUUKKTTUURREE  VV  NNAASSEELLJJUU  MMUURROOVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Mirjam Noč. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Boris Grilc: 
V uvodni obrazložitvi je bilo rečeno, da se pri pripravi in izvedbi projektov ves čas pojavljajo isti 
izvajalci. Zanima ga, ali je Nadzorni odbor ugotovil, na kakšen način se izbirajo ti izvajalci. 
 
Mirjam Noč: 
Izbor izvajalcev se izvaja na podlagi javnih razpisov, pri izvedbi katerih pa Nadzorni odbor ni ugotovil 
nobene nepravilnosti. Očitno se na razpise prijavljajo eni in isti izvajalci, glede na pravila pri izboru, pa 
se potem izberejo najbolj ugodni ponudniki.  
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
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545. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO 
NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE O OPRAVLJENEM NADZORU INVESTICIJE: IZGRADNJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE V NASELJU MUROVA 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom Nadzornega odbora Občine Jesenice o 
opravljenem nadzoru investicije: Izgradnja komunalne infrastrukture v naselju Murova. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 17 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2255::  

PPOORROOČČIILLOO  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  OO  OOPPRRAAVVLLJJEENNEEMM  NNAADDZZOORRUU  NNAADD  

PPOODDRROOČČJJEEMM  PPRROORRAAČČUUNNSSKKEE  PPOORRAABBEE  2200::  IIZZVVAAJJAANNJJEE  PPRROOGGRRAAMMOOVV  SSOOCCIIAALLNNEEGGAA  VVAARRSSTTVVAA  IINN  CCEENNEE  

ZZAAVVOODDSSKKEEGGAA  VVAARRSSTTVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Mirjam Noč. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
546. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO 
NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE O OPRAVLJENEM NADZORU NAD PODROČJEM 
PRORAČUNSKE PORABE 20: IZVAJANJE PROGRAMOV SOCIALNEGA VARSTVA IN CENE ZAVODSKEGA 
VARSTVA 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom Nadzornega odbora Občine Jesenice o 
opravljenem nadzoru nad področjem proračunske porabe 20: izvajanje programov socialnega varstva 
in cene zavodskega varstva. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 17 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2266::  

PPOORROOČČIILLOO  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  OO  OOPPRRAAVVLLJJEENNEEMM  NNAADDZZOORRUU  PPOOSSLLOOVVAANNJJAA  

JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  LLJJUUDDSSKKAA  UUNNIIVVEERRZZAA  JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podala Simona Štravs. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
547. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO 
NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE O OPRAVLJENEM NADZORU POSLOVANJA JAVNEGA 
ZAVODA LJUDSKA UNIVERZA JESENICE 
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Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom Nadzornega odbora Občine Jesenice o 
opravljenem nadzoru poslovanja javnega zavoda Ljudska univerza Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 16 
 ZA – 16 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2277::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  DDEELLUU  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podala Simona Štravs. 
 
V razpravi je sodelovala: 
 
Vera Pintar: 
Glede na vsa poročila Nadzornega odbora, ki so bila predstavljena v gradivih za seje Občinskega 
sveta, je potrebno pohvaliti delo Nadzornega odbora, saj je bilo zelo temeljito opravljenega veliko 
dela. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
548. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: POROČILO O DELU 
NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE V LETU 2021 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Jesenice v 
letu 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 16 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2288::  

PPRROOGGRRAAMM  DDEELLAA  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podala Simona Štravs. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Uroš Lakić: 
Podpira predlog, da se je Nadzorni odbor odzval na pobudo civilne iniciative ter da se bo v nadzor 
koncesijskega razmerja z ENOS OTE vključil tudi zunanji strokovnjak. Resda to pomeni nekaj dodatnih 
stroškov, vendar ne dvomi, da bo nadzor opravljen kvalitetno. Zanima ga, za kdaj Nadzorni odbor 
pričakuje, da bi bilo lahko to poročilo pripravljeno. 
 
Simona Štravs: 
Nadzorni odbor načrtuje, da bi bilo poročilo pripravljeno do zadnje seje Občinskega sveta. 



24. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 31. 3. 2022  28/37 

Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
549. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: PROGRAM DELA 
NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE V LETU 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Programom dela Nadzornega odbora Občine Jesenice v 
letu 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 16 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2299::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  PPOOSSLLOOVVNNEEMM  NNAAČČRRTTUU  JJEEKKOO,,  DD..OO..OO..,,  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Uroš Bučar. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Boris Grilc – 
predsednik Odbora za proračun in finance in Žarko Štrumbl – predsednik Odbora za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Moti ga, da v poročilu ni omenjenih dveh ključnih vprašanj, in sicer delovanje centralne čistilne 
naprave in projekta Ekosinergije. Vse od leta 2017 se opozarja na nepravilnosti oz. pomanjkljivosti pri 
delovanju centralne čistilne naprave. S strani Komunalne direkcije in podjetja JEKO je bilo danih več 
pojasnil, da na centralni čistilni napravi ni večjih pomanjkljivosti, ki bi vplivale na delovanje čistilne 
naprave, saj naj bi se okvare pojavljale le v starem delu centralne čistilne naprave. 
Pri vsem, kar se nanaša na to problematiko, ga zmoti izjava gospoda Bučarja na eni izmed obravnav 
na sodišču. Povedal je namreč, da je bilo že pri prevzemu evidentno, da so določeni deli pomanjkljivo 
dani v uporabo. Iz tega je razbrati, da čistilna naprava še vedno ne deluje.  
Prevzem naj bi bil narejen ne glede na samo situacijo predvsem zaradi pridobljenih evropskih 
sredstev. Še bolj kot to, pa je nesprejemljivo dejstvo, da so za pomanjkljivosti vedeli vsi, ki so 
sodelovali pri projektu izdelave centralne čistilne naprave. Izjava direktorja temelji celo na seznanitvi 
svetnikov, ki naj bi celo vedeli več, kot vsi ostali. To ga je zelo zmotilo in iz vsega skupaj lahko sklepa, 
da je šlo zgolj za zavajanje svetnikov, ki so na to opozarjali, saj dokumenti o tem obstajajo. 
Zaprosili so tudi Nadzorni odbor, da bi naredil nadzor nad delovanjem, pa je bilo v načelnem mnenju 
pojasnjeno, da vsa vprašanja presegajo njihov okvir pristojnosti oz. kvalifikacij. Meni, da bi Nadzorni 
odbor moral biti bolj vključen, glede na dejstvo, da se je tudi v proračunu z rebalansom sprejemalo 
dodatna sredstva za obnovo oz. popravilo čistilne naprave. Predlaga, da Nadzorni odbor opravi 
revizijo postopkov in učinkovitost porabe proračunskih sredstev, namenjenih za delovanje čistilne 
naprave vse od leta 2016 dalje, ko je bila prevzeta v obratovanje. Prosi, da se izroči tudi zapisnik o 
prevzemu centralne čistilne naprave po preizkusnem obratovanju, da se bo videlo, kdo vse je bil 
udeležen pri tem projektu. 
V poslovnem načrtu ni nič navedeno, kaj je s projektom Ekosinergije. Pogodba je še vedno veljavna, 
kar je v svojem načelnem mnenju ugotovil tudi Nadzorni odbor. Obljubljena je bila nova lokacija, da 
se bo projekt lahko naprej izvajal in da ni nobene potrebe za kakršnekoli pomisleke. Aneksa za 
prekinitev pogodbe ni, torej je pogodba še vedno veljavna, zato ga zanima, na kateri lokaciji se ta 
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projekt izvaja, v kakšnem obsegu, predvsem pa s kakšnim namenom še ni prišlo do prekinitve te 
pogodbe, če se projekt ne izvaja več. 
 
Uroš Bučar: 
Narejena je bila primerjala analiza 51 čistilnih naprav v Sloveniji. Po učinku čiščenja je čistilna naprava 
na Jesenicah med najboljšimi sedmimi čistilnimi napravami v Sloveniji. Pri tej analizi so upoštevani 
rezultati meritev državnih inštitucij.  
Glede projekta Ekosinergije je bila proti njemu vložena kazenska ovadba, ki jo je podpisal tudi gospod 
Grilc. Ugotovljeno je bilo, da ni bilo nepravilnosti, zato se je ta postopek zaključil. Projekt se na 
Jesenicah ne izvaja več, se pa še vedno izvaja v Ljubljani. Ne glede na spremembo zakonodaje meni, 
da ima ta projekt velik potencial in upa, da bo enkrat zaživel tudi na Jesenicah. Bo pa moral biti ta 
projekt financiral iz privatnih sredstev, saj ga država ne bo podprla. 
 
Boris Grilc: 
Kar je bilo povedano, je povzeto iz zapisnika.  
Za projekt Ekosinergija je bila podana kazenska ovadba, katere podpisnik je tudi sam. Ta kazenska 
ovadba je na tožilstvu v Ljubljani. Postavil je vprašanje o izvajanju projekta na Jesenicah, ne v 
Ljubljani, saj je pogodba, ki je še vedno veljavna, sklenjena za lokacijo na Jesenicah.  
 
Uroš Bučar: 
V kolikor bo možnost, se bo projekt nadaljeval tudi na Jesenicah, in sicer v sodelovanju s komunalnim 
podjetjem, ker se ta projekt navezuje na komunalno dejavnost. 
 
Uroš Lakić: 
Glede na to, da je direktor omenil kogeneracijo, ga zanima približna ocena potrebnega finančnega 
vložka v ta projekt. 
 
Uroš Bučar: 
Za čistilno napravo bi potrebovali med 40.000 in 50.000 EUR. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
1. 9. 2016 je bilo izdano uporabno dovoljenje za čistilno napravo na Jesenicah. Po odpravi napak, ki 
so bile v tem času, je bila leta 2017 čistilna naprava predana v uporabo. Na sami čistilni napravi se 
izvaja interna kontrola meritev, parametri pa so zakonsko določeni. Še bolj pomembno je, da 
kontrolo izvaja tudi Nacionalni laboratorij za zdravje, okolje in hrano iz Kranja.  
Glede na vse povedano in tudi na pojasnila direktorja javnega komunalnega podjetja, nekatere 
razprave kažejo na to, da se približuje čas volitev. 
 
Boris Grilc: 
Njegove razprave niso povezane z volitvami, ker na te zadeve opozarja že od leta 2017.  
Ena od izjav direktorja javnega komunalnega podjetja je, da so bili vsi vpleteni seznanjeni z 
nedelovanje čistilne naprave. 
 
Po razpravi je župan Blaž Račič v sprejem predlagal 
 
550. sklep 24. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022: INFORMACIJA O 
POSLOVNEM NAČRTU JEKO, D.O.O., JESENICE ZA LETO 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poslovnim načrtom JEKO, d.o.o. za leto 2022.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 15 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  3300::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Župan Blaž Račič je v nadaljevanju seje povedal, da informacije, ki jih je običajno predstavil ob koncu 
seje, svetnice in svetniki sedaj na njihov predlog dobivajo sproti po elektronski pošti. Člane 
Občinskega sveta je seznanil še z informacijami: 

- o datumu naslednje seje Občinskega sveta, ki bo predvidoma 26. 5. 2022; 
- o morebitnem sklicu dopisne seje Občinskega sveta zaradi izdaje mnenja k imenovanju 

ravnatelja Gimnazije Jesenice; 
- o pripravi dokumentacije za Ruardovo graščino za prijavo projekta na razpis za pridobitev 

sredstev v okviru Načrta za okrevanje in odpornost; 
- o zboru občanov, ki je bil izveden 14. 3. 2022 v Kinu Železar ter o pojasnilih, ki so pripravljena 

na zahteve civilne iniciative. 
 
 
Župan Blaž Račič je odprl razpravo še za vprašanja in pobude svetnikov:  
 
 
30.1 Vera Pintar – pobuda – ustno 
418. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Nekateri člani Občinskega sveta so dobili vlogo Doma upokojencev dr. Franceta Bergelja, ki je bila 
posredovana tudi županu, glede plačila komunalnega prispevka za nov prizidek k obstoječemu 
objektu. Predlaga, da se skliče sestanek in s skupnim dogovorom poišče neka ustrezna rešitev. 
 
Župan Blaž Račič: 
Odlok, ki določa, kako se obračunava komunalni prispevek, ne predvideva izjem, v katere bi lahko 
uvrstili to vlogo, ki je bila posredovana v lanskem letu. Če bi želeli to izjemo uveljavljati, bi morali 
najprej spremeniti veljavni Odlok, s tem, da bi spremembe potem veljale za naprej in v nobenem 
primeru za nazaj. Vsa ta pojasnila je včeraj osebno že posredoval tudi direktorici Doma upokojencev 
dr. Franceta Bergelja Jesenice. 
Gre pa v tem primeru za državni zavod, zato je prav, da za to poskrbi država. Tako pa se po eni strani 
veliko pričakuje od lokalne skupnosti, ko pa Občina Jesenice pričakuje od iste države, da ohrani 
dejavnost splošne bolnišnice na Jesenicah, pa tega posluha ni. 
 
 
30.2 Vlado Mlinarec – ustno 
 
Strinja se z razpravo gospoda Lakića, ki je na začetku seje postavil vprašanje, zakaj na dnevni red ni 
uvrščena posebna točka glede zahtev civilne iniciative. Očitno županu niso poznani členi Zakona o 
lokalni samoupravi in Statuta Občine Jesenice, ki v 3. odstavku 98. člena nalaga, da v kolikor je sklep 
občanov oz. civilne iniciative za spremembo ali ukinitvi kakršnegakoli akta sprejet, mora biti ta 
razprava uvrščena na prvo redno sejo Občinskega sveta. Enostavno se ignorira zahteve, ki so bile 
sprejete na zboru občanov, poleg tega pa se niti enkrat niso objavile obrazložitve civilne iniciative 
glede sklepov. 
Govori se, da količine plina niso zadostne, nikjer pa ni navedeno katera študija in kdaj je to dokazala. 
Ravno tako se govori, da JEKO nima dovolj delavcev, v koncesijski pogodbi pa je točno določeno, da v 
kolikor se ta pogodba prekine, delavce nazaj prevzame JEKO. 
70. člen koncesijske pogodbe določa protikorupcijsko tveganje, o katerem so poročali že mediji. 
Točno je znano, kdo je vključen v to, vendar se ves čas ščiti proizvajalca. Kot eden izmed članov 
civilne iniciative lahko pove, da se lahko zgodi tudi referendum.  
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30.3 Vlado Mlinarec – vprašanje – ustno 
419. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Vsem je znano, da se Ekogor prodaja podjetju Saubermacher, zato ga zanima, kakšne aktivnosti se v 
zvezi s tem izvajajo, ter ali bo Občinski svet o tem kaj seznanjen. 
 
 
30.4 Vlado Mlinarec – vprašanje – ustno 
420. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima ga, kdaj se bo odstranilo drsališče na Trgu Toneta Čufarja, ker kazi izgled trga. 
 
Župan Blaž Račič: 
V lanskem letu je bilo za potrebe drsališča na Trgu Toneta Čufarja potrebno postaviti posebno 
konstrukcijo, zato je bila sprejeta odločitev, da drsališče ostane postavljeno tudi v poletnem času in 
se nameni za igranje roler hokeja. 
 
Mag. Almin Gorinjac: 
Občina Jesenice je sprejela dvoletni proračun in v obeh letih zagotovila sredstva za postavitev 
drsališča. Ob postavljanju je bilo zaradi neravnega terena potrebno postaviti nek kvaliteten podest, 
katerega vrednost je bila okoli 10.000 EUR. Odstranitev tega podesta bi pomenila dodatne stroške, 
zato nima smisla, da se drsališče sedaj podira, potem pa konec leta postavlja na novo. Na tem 
drsališču bo v poletnih mesecih vzpostavljeno in-line igrišče, izvajale pa so bodo tudi mladinske ulične 
igre oz. mladinsko ulično delo preko Mladinskega centra. Drsališče bo vzpostavljeno spet v mesecu 
decembru, potem pa bo po zaključku zimske sezone odstranjeno in prestavljeno na drugo lokacijo. 
 
 
30.5 Mag. Almin Gorinjac – ustno 
 
Formalno pravno glede koncesije z ENOS OTE verjetno kakšne stvari res niso v redu, zato je prav, da 
Nadzorni odbor izvede ta nadzor. Zakonodaja pa predpisuje, kako postopati v primeru, da se pri 
izvedbi nadzora ugotovijo morebitne nepravilnosti. 
 
Veseli ga, da je na današnji seji Občinskega sveta kljub obsežnemu dnevnemu redu dialog potekal 
dokaj korektno. Sam ni naklonjen temu, da se kogarkoli obtožuje, saj naj te stvari rešijo pristojne 
inštitucije z ustreznimi sredstvi. 
 
Članicam in članom Občinskega sveta Občine Jesenice se zahvaljuje za zaupanje, ki so mu ga izkazali z 
imenovanjem za direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice. 
 
 
30.6 Uroš Lakić – ustno 
 
Pohvalil bi vse sodelujoče, ki so sodelovali pri organizaciji osrednje proslave ob občinskem prazniku. 
Program je bil zelo dober, zato vabi vse, da se te proslave v bodoče tudi udeležijo. 
 
 
30.7 Marko Plečnik – vprašanje – ustno 
421. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima ga, kakšna je situacija glede Hotela Pošta, saj so bila finančna sredstva iz proračuna 
porabljena za druge namene. 
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Zanima ga tudi, zakaj se lastnikom stavbe ne pošlje komisije, ki bi ugotovila, da je potrebno to stavbo 
podreti in naj jo poderejo lastniki na lastne stroške. 
 
Župan Blaž Račič: 
Glede Hotela Pošte se stanje ni spremenilo, saj postopki dedovanja na sodišču še niso zaključeni. 
 
 
30.8 Marko Plečnik – vprašanje – ustno 
422. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Ljudje se pritožujejo, da je na tržnici ves čas prepih. Zanima ga, ali obstaja kakšna možnost, da se vsaj 
ena stena zapre v celoti ali vsaj delno, da ne bi bilo takega prepiha. 
 
 
30.9 Tomaž Tom Mencinger – vprašanje – ustno 
423. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima ga, kakšni so bili vsi stroški v zvezi s postavitvijo in obratovanjem drsališča na Trgu Toneta 
Čufarja. Zanima pa ga tudi, ali se je razmišljalo o tem, da bi se to drsališče postavilo na Staro Savo, 
kjer je pokrit prostor muzeja na prostem. 
 
 
30.10 Tomaž Tom Mencinger – vprašanje – ustno 
424. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima ga, ali je že sprejeta odločitev o lokaciji za postavitev gorenjske regijske bolnišnice. Po 
nekaterih informacijah naj bi župani že podpisali neko odločitev, ki je bila sprejeta s strani 
ministrstva. 
 
Župan Blaž Račič: 
Sam kot župan v zvezi z gorenjsko regijsko bolnico ni podpisal nobenega dokumenta in tudi odločitve 
na to temo ni sprejete še nobene. Pripravljena je bila SWOT analiza, s katero bo 8. 4. 2022 seznanjen 
najprej Svet gorenjske regije, v nadaljevanju pa bo predstavljena tudi svetnicam in svetnikom. 
 
 
30.11 Tomaž Tom Mencinger – vprašanje – ustno 
 
V zvezi z volitvami poslancev v Državni zbor je sam že večkrat opozoril, da je na Jesenicah velik 
problem, ker je to prvi volilni okraj na Gorenjskem, ki je zelo velik. Radovljica in Škofja Loka, ki sta po 
velikosti primerljivi, imata obe po dva volilna okraja. To pomeni, da je tam potrebno za izvolitev 
dobiti pol manj glasov. Na to se opozarja že od leta 2002, vendar žal neuspešno, ker nekaterim tak 
sistem ustreza. Če se iz Jesenic želi dobiti poslanca, je potrebno tudi tu imeti dva volilna okraja. 
 
 
30.12 Tomaž Tom Mencinger – vprašanje – ustno 
425. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Vsako leto se z Zaključnim računom prenaša okoli 5 – 6 mio evrov. Poleg tega se najemajo tudi 
krediti, zato ga zanima, koliko je Občina Jesenice zadolžena na občana. 
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30.13 Neodvisna lista Za boljše Jesenice – vprašanje – pisno 
426. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Zanima nas, ali se je izvedla kakršnakoli aktivnost pri izvedbi neodvisne analize obremenjenosti okolja 
z neprijetnim vonjem? 
 
Vemo, da ste se povezali z Nacionalnim inštitutom za zdravje, okolje in hrano, ter z Ministrstvom za 
okolje in prostor. Tudi s tem, da na državni ravni nimamo sprejetih normativov ureditev emisij vonja 
in emisije mejnih vrednosti vonja, niso določene, smo seznanjeni. Pa vendar je treba upoštevati 
dejstvo, da je lokacija deponije in koncesionarja, ki obdeluje mešane komunalne odpadke specifična v 
slovenskem prostoru. Morda smo ravno zato najprimernejši, da se pri nas izvedejo meritve, kot 
podlaga za študije, ki bi te normative določile. 
 
 
30.14 Neodvisna lista Za boljše Jesenice – pobuda – pisno 
427. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Stara Sava je kulturni spomenik državnega pomena. Težave z obnovo Ruardove graščine so znane, 
zato mora vsakršna dejavnost stremeti k pospeševanju črpanja sredstev na državni ravni. 
Resnost z naše strani se lahko pokaže tudi tako, da preimenujemo »tehnične« oznake trgov, ki se 
nahajajo na Stari Savi. Predlagamo, da se namesto trgov 1, 2 in 3 poimenujejo po pobratenih mestih 
in občinah. S tem se izkaže spoštovanje, ki si ga Nagold, Trbovlje, Valjevo, Šentjakob v Rožu, 
nenazadnje tudi Trbiž zaslužijo. Obenem naj bo to dodaten pritisk na državo, da smo na Staro Savo 
ponosni, da si želimo čimprejšnjega dokončanja obnove, da si želimo rjavih tabel ob avtocesti, ki 
bodo turiste usmerile tudi v naše mesto. 
To, da je trgov manj kot pobratenih mest in prijateljskih občin, naj bo le spodbuda, da je morda čas, 
da se potrudimo in uredimo še kakšno mesto srečevanja občanov, kar trgi nedvomno so. 
 
 
30.15 Neodvisna lista Za boljše Jesenice – pobuda – pisno 
428. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
OBNOVA NEPREMIČNE KULTURNE DEDIŠČINE Z EŠD 5446 KOROŠKA BELA - ŠTEFANČEVO ZNAMENJE 
(S SINONIMOM FRANCOSKO ZNAMENJE) 
Kdaj se bo v letu 2021 pričela obnova kulturnega spomenika lokalnega pomena EŠD 5446 Koroška 
Bela - Štefančevo znamenje (s sinonimom Francosko znamenje)? 
Prosimo za natančen termin in javno objavo dokumentov: Kulturno varstveni pogoji za posege v 
kulturni spomenik (ZVKD-1, 28. člen) in Kulturno varstveno soglasje (ZVKD-1, 29. člen), ki jih je izdal 
pristojni zavod. 
Ali namerava Občina Jesenice pred pričetkom kakršnih koli posegov na stavbni dediščini in v enoto 
nepremične kulturne dediščine z EŠD 5446 urediti neurejeno zemljiškoknjižno stanje kulturnega 
spomenika, ki stoji na javni občinski cesti oz. med cesto Ivana Cankarja in Cesto talcev na Koroški 
Beli? 
 
 
30.16 Neodvisna lista Za boljše Jesenice – pobuda – pisno 
429. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
V Zaključnem računu proračuna občine Jesenice za leto 2021, na strani 257, pod postavko: 6070 - 
Spomeniško varstvene akcije lahko preberemo: »Dodatno je bilo v sodelovanju z JSKD OI Jesenice 
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izvedeno evidentiranje kulturnih spomenikov lokalnega pomena v občini Jesenice v višini 1.499,89 
€.« 
»Evidentiranje kulturnih spomenikov lokalnega pomena v občini je naloga, ki je predpisana z 
državnim pravilnikom. Občine morajo za lokalne spomenike zagotoviti tablice z oznako posameznega 
kulturnega spomenika.«, pa se glasi odgovor s seje pristojnega odbora z dne, 24. 3. 2022. 
 
Zakon o varstvu kulturne dediščine (ZVKD-1) v 58. členu, ki je v veljavi od leta 2008, določa 
označevanje nepremičnih kulturnih spomenikov. Za označevanje kulturnih spomenikov je bil že leta 
2011 sprejet Pravilnik o označevanju nepremičnih kulturnih spomenikov (Uradni list RS, št. 57/11), ki 
ga je nadomestil nov Pravilnik o označevanju kulturnih spomenikov (Uradni list RS, št. 94/21), sprejet 
v juniju 2021.  
T. im. elaborat o kulturnih spomenikih, ki ga je pripravila Občina Jesenice z JSKD Jesenice«, pa je bil 
29. 6. 2021 posredovan v pregled javni službi ZVKD Kranj.  
Na podlagi dosedanjih odgovorov in nenazadnje tudi strateškega dokumenta - Lokalni program za 
kulturo občine Jesenice, v katerem na občini ugotavljajo pomembno vlogo nepremične kulture 
dediščine pri razvoju občine, izražajo prioritete in veliko skrb za varovanje in ohranjanje nepremične 
kulturne dediščine in celo zabeležijo 181 kulturnih spomenikov lokalnega pomena v razvojni 
dokument za kulturo, nas ta elaborat še posebej zanima. Žal, ga v nobenem pogledu ne moremo 
videti, zato je razumljivo, da se porajajo številna dodatna vprašanja in pomisleki… 
 
Predvsem nas zanima vsebina »novega« elaborata, kajti s podatkom o številu razglašenih 
spomenikov lokalnega pomena na seji pristojnega odbora dne, 24.3.2022, pristojna oseba za skrb 
kulturne nepremične dediščine na Občini Jesenice, ni razpolagala… Posledično izražamo skrb, kakšno 
je bilo evidentiranje enot nepremične kulturne dediščine na območju občine Jesenice, ki so bile 
razglašene za kulturne spomenike z odloki Občine Jesenice?  
Zanimajo nas avtorji tega elaborata, ki se financira iz proračuna občine Jesenice kot dodatno 
vključena spomeniška varstvena akcija v letu 2021; iz tega naslova pa so bila JSKD OI Jesenice 
dodatno nakazana proračunska sredstva v letu 2021 v višini 1.499,89 EUR. Ter, kdo je skupino 
pripravljavcev elaborata o kulturnih spomenikih imenoval? 
 
Zanima nas,  
ali ste k pripravi vašega t. im. elaborata povabili tudi druge organizacije, kot le JSKD OI Jesenice, ki v 
občini Jesenice spodbuja ljubiteljsko dejavnost in koordinira kulturna društva, ta pa ljubiteljsko 
delujejo na področju glasbe, plesa, filma, folklore, gledališča, likovne in literarne dejavnosti. Področje 
varstva, varovanja in ohranjanja kulturne nepremične dediščine namreč ne spada med pristojnosti 
JSKD Slovenije. Varovanja kulturne dediščine JSKDS v okviru svojih dejavnosti ne zajema. Prav tako je 
splošno znano dejstvo, da programi in projekti s področja, kot so varovanje kulturne dediščine, 
muzealstvo, domoznanstvo ipd. niso predmet financiranja na razpisih pri JSKDS . 
Na podlagi katerih kompetenc in strokovnih znanj ste se na Občini Jesenice obrnili na JSKD OI 
Jesenice za pripravo strokovnega dela elaborata o kulturnih spomenikih? Katere vsebine na področju 
varovanja in ohranjanja nepremične kulturne dediščine in dela ter storitve vam je pripravil JSKD 
Jesenice za t. im. elaborat o kulturnih spomenikih za znesek v višini 1.499.,89 EUR? Za fotografske 
storitve bi se lahko obrnili neposredno na fotografska društva ali samostojne avtorje fotografe, oboji 
so registrirani kot samostojni pravni subjekti za opravljanje svojih dejavnosti.  
Veliko kulturnih spomenikov na teritoriju občine Jesenice se nanaša na vrednote 
narodnoosvobodilnega boja. V Odloku o razglasitvi kulturnih in zgodovinskih spomenikov v občini 
Jesenice, Uradni vestnik Gorenjske, št. 2/87-18, Ur. l. RS, št. 24/91-971, se varstvo kulturnih 
spomenikov izvaja tudi po določilih 8. člena in v skladu z Družbenim dogovora o trajnem varstvu 
spomenikov in grobišč borcev v občini Jesenice. Zato nas zanima, če ste k pripravi vašega elaborata 
povabili tudi pristojno organizacijo, ki deluje na območju občine Jesenice? 
Ali ste vaše delo in pripravo elaborata pripravili tudi s strokovno javno službo, ki deluje v občini 
Jesenice in s sodelavci Gornjesavskega muzeja Jesenice, ki imajo strokovna znanja in podlage za 
opravljanje nalog (Pravilnik o strokovnih izpitih na področju varstva kulturne dediščine (Uradni list RS, 
št. 32/18)?  
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Spomeniško varstvene akcije so v pristojnosti Oddelka za družbene dejavnosti in splošne zadeve 
Občine Jesenice. Katera uradna oseba na občini Jesenice skrbi za objekte nepremične kulturne 
dediščine? 
Pristojni osebi za skrb nepremične kulturne dediščine posredujemo pobudo: 
 
1. Naj se k varovanju in varstvu kulturne nepremične dediščine v prvi vrsti pristopa strokovno. 
Tudi občina Jesenice mora uresničevati javno korist varstva kulturne dediščine in izvajati ukrepe na 
podlagi Zakona o varstvu kulturne dediščine (ZVKD-1, Uradni list RS, št. 16/08, 123/08, 8/11 – 
ORZVKD39, 90/12, 111/13, 32/16 in 21/18 – ZNOrg) 
 
2. Skrb za nepremično kulturno dediščino je v pristojnosti Oddelka za družbene dejavnosti na Občini 
Jesenice. V kolikor pristojna oseba za to področje ni kos temu področju, naj se ustanovi izbirno 
lokalno službo za varstvo nepremične dediščine. Možnost, ki jo omogoča ZVKD-1 v 100. členu, ki se 
glasi: 
Pokrajina ali občina lahko ustanovi organizacijo, ki izvaja izbirno lokalno javno službo varstva 
nepremične dediščine za opravljanje ene ali več naslednjih nalog: 
-        dokumentiranje dediščine na ozemlju pokrajine ali občine, 
-        izvajanje predhodnih raziskav, 
-        izvajanje posameznih konservatorsko-restavratorskih del, 
-    sodelovanje z lastniki nepremičnih spomenikov in z drugimi, ki imajo interese v zvezi s 
posameznim spomenikom, ter posredovanje pojasnil, nasvetov in navodil, 
-        sodelovanje pri varstvu dediščine v primeru oboroženega spopada in 
-        naravnih in drugih nesreč, 
-        upravljanje lokalnih spomenikov ter 
-        izvajanje programov za razvijanje zavesti o dediščini. 
 
3. Določi naj se uradnega upravljavca za kulturne spomenike, ki so razglašeni z občinskimi odloki. 
3a. Pripravi naj se enoten načrt upravljanja vseh kulturnih spomenikov lokalnega pomena na 
teritoriju občine Jesenice, s strateškimi in izvedbenimi usmeritvami za celovito ohranjanje 
spomenikov in način izvajanja njegovega varstva.  
ZVKD-1 v 60. členu določa, da načrt upravljanja vsebuje najmanj: 
-        pregled kulturnih vrednot, ki jih je posebej treba ohranjati in razvijati, 
-        vizijo varstva in razvoja, 
-        strateške in izvedbene cilje upravljanja, 
-        določbe, ki se nanašajo na upravljavsko strukturo in ukrepe za varstvo pred naravnimi in drugimi 
nesrečami, 
-        načrt dejavnosti s finančnim okvirom, še posebej za zagotavljanje dostopnosti in upravljanje 
obiska, 
-        kazalnike in način spremljanja izvajanja ter 
-        rok veljavnosti načrta, način dopolnjevanja in spreminjanja načrta. 
 
4. Javni razpis za projekte obnove kulturne nepremične dediščine in kulturne spomenike se razpiše 
kot samostojni razpis na področju kulture in umetnosti v občini Jesenice. Področje varstva 
nepremične kulturne dediščine namreč ne spada med ljubiteljsko in prostočasno dejavnost. 
Povezava do letošnjega razpisa: https://www.jesenice.si/za-obcana/javna-narocila-razpisi-
objave/javni-razpisi/item/22605-jr-ljubiteljske-kulturne-dejavnosti-2022 
 
Nekateri VIRI: 
SKRAJŠAN ZAPIS 20. redne seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila v četrtek, 24. 3. 2022, ob 
17.00 v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 
Zaključni račun proračuna občine Jesenice za leto 2021 (https://www.jesenice.si/obcina-
jesenice/obcinski-proracun/item/22712-zakljucni-racun-proracuna-2021) 
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30.17 Veronika Vidmar – pobuda – pisno 
430. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Kolesarska trasa, ki vodi skozi mesto oz. Podmežaklo in naprej mimo hokejske hale po Cesti heroja 
Verdnika do kolesarske steze, ki se začne pod kamnolomom, ni dovolj označena s tablami. Na to so 
opozorili stanovalci od hale do Čopa in naprej. Dejansko je tabla samo na križišču v smeri iz podvoza 
proti hali. Iz smeri Podmežakle table ni, prav tako pa nikjer od tega križišča dalje. Daje pobudo, da se 
postavi vsaj dve tabli, eno na križišču iz smeri Podmežakle, drugo pa povsem na koncu ceste, na 
križišču pri Smoleju, preden cesta zavije proti kamnolomu in kolesarski stezi. 
 
 
30.18 Veronika Vidmar – vprašanje – pisno 
431. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na zadnji seji je bilo pojasnjeno, da se urbanistična prenova Plavža zamika. Zanima jo, kdaj je 
predvidena in, glede na to, da je to res zelo obsežen projekt, mar ne bi bilo smiselno, da se izvaja po 
fazah, delih, območjih? 
 
 
30.19 Irena Kolbl, članica Neodvisne liste Za boljše Jesenice – vprašanje – pisno 
432. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Glede na odgovor Občine Jesenice na 2. in 3. pripombo 400. vprašanja na 22. redni seji, ter na 
odgovor na 413. pobudo, podan na 23. redni seji, ponovno prosi za podatke o višini prihodkov, ki jih 
Občina pridobi zaradi onesnaževanja zraka ter posledično tudi zemlje s strani države in industrijskih 
onesnaževalcev (SIJ, DARS, Slovenske železnice, manjši industrijski obrati z izpusti v zrak). 
 
Iz podanega odgovora namreč ni razvidno za kakšno vsoto, razporejeno na različne prihodkovne 
postavke, dejansko gre. 
 
Ta sredstva naj bi se namensko porabljala za ohranjanje vsaj obstoječe mejne kakovosti zraka. 
 
Zanima jo, koliko teh sredstev se je, se in predvsem se bo uporabilo za investicije in vzdrževanje 
daljinskega ogrevanja mesta. 
 
 
30.20 Irena Kolbl, članica Neodvisne liste Za boljše Jesenice – vprašanje – pisno 
433. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Krajani KS Blejska Dobrava smo čez celo leto, še več čez sezono odprtja soteske Vintgar uporabniki 
ceste in mostu čez reko Radovno ob elektrarni Energetike. 
 
Pred mesecem smo se v sejni sobi Krajevne skupnosti sestali predstavniki Občine Jesenice, člani 
krajevnega sveta, predstavnik TD Gorje, predstavnica Energetike s krajani, ki so lastniki parcel kjer 
poteka služnost na cesti. 
 
Na sestanku smo se okvirno dogovorili o vseh zadevah, vezanih na turistične oglede soteske. Prosili 
smo predstavnico Energetike za pomoč pri organizaciji začasnega popravila mostu, kar bi bilo tudi v 
precejšnji meri plačano s strani TD Gorje. 
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Pred nekaj dnevi je tudi Občina Jesenice dobila odgovor, v katerem privatni lastniki mostu in 
elektrarne (Energetika) ne nameravajo letos sanirati mostu. Most so tudi fizično zaprli. Planirajo večjo 
investicijo v sami elektrarni (verjetno tudi na brežinah) v naslednjih letih, kjer bodo brez dvoma 
potrebovali vsa, za take posege potrebna soglasja, tako Občine Jesenice, kot lastnikov služnostne 
ceste. 
 
Zanima jo, kakšno stališče ima Občina Jesenice do nastale situacije. 
 
 
30.21 Konkretno – pobuda – pisno 
434. pobuda 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Podajajo pobudo k ureditvi izgleda vrtov, ki se nahajajo ob železnici, saj zelo kazijo izgled samega 
mesta Jesenice, predvsem pod Tomšičevo cesto, kjer poteka pohodniška pot Julijana Trail. 
 
 
30.22 Vera Pintar – vprašanje – pisno 
435. vprašanje 24. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 31. 3. 2022 k 30. točki dnevnega 
reda: VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na Trgu Toneta Čufarja stoji drsališče. Zanima jo, kdaj se bo odstranilo, ker zmanjšuje vrednost trga. 
To, kar je bilo v preteklosti na tem prostoru – fontana, je bilo v ponos Jeseničanom, zato bi bilo prav, 
da se fontana usposobi kot nekdaj. 
 
 
Drugih informacij, vprašanj in pobud ni bilo, zato je župan Blaž Račič 24. redno sejo Občinskega sveta 
zaključil ob 21.33 uri.  
 
 
 
Pripravila: 
Mojca Levstik  Blaž Račič 

ŽUPAN 
 

 


